



**INGREDIENTS:** Aqua (Water), Caprylic/Capric Triglyceride, Squalane, Glycerin, Glyceryl Stearate SE, Dicaprylyl Ether, Bifida Ferment Lysate, Saccharomyces/Xylinum/Black Tea Ferment, Polyglyceryl-3 Methylglucose Distearate, Cetyl Alcohol, Argania Spinosa Kernel Oil, Inulin, Tremella Fuciformis (Snow Mushroom) Extract, Sodium Hyaluronate, Phytosterols, Phytol, Bisabolol, Butyrospermum Parkii (Shea) Butter, Ubiquinone, Sodium PCA, Magnesium PCA, Zinc PCA, Manganese PCA, Tocopherol, Magnolia Officinalis Bark Extract, Helianthus Annuus (Sunflower) Seed Oil, Isomalt, Lecithin, Xanthan Gum, Sodium Stearoyl Glutamate, Benzyl Alcohol, Glyceryl Caprylate, Alcohol, Silica, Maltodextrin, Propylene Glycol, Glyceryl Undecylenate, Sodium Benzoate, Sodium Chloride, Potassium Sorbate, Sodium Hydroxide, Lactic Acid, Parfum (Fragrance), Linalyl Acetate, Linalool, Limonene, Tetramethyl acetyloctahydronaphthalenes, Citrus Aurantium Peel Oil, Citronellol, Hydroxycitronellal, Citral, Anethole, Citrus Limon Peel Oil.



ProBioSkin<sup>Σ</sup>® ist eine spektakuläre Gesichtscrème, die neue Maßstäbe in der modernen Hautpflege setzt. Mit prä- und postbiotischen aktiven Wirkstoffen wird ein ausgewogenes Hautmikrobiom unterstützt, sowie die Hautbarriere gestärkt. Zudem wirken die aktiven Bestandteile der zartschmelzenden, liposomalen Emulsion nicht nur gegen feine Linien und Falten, sondern verbessern auch die Elastizität und Textur Ihrer Haut. Die transformative Wirkung sorgt für eine charismatische, fesselnde und lebendige Ausstrahlung.

**Anwendung:**

Die ProBioSkin<sup>Σ</sup>® bitte morgens und abends nach der Reinigung mit kreisenden Bewegungen auf das Gesicht auftragen.

**Wichtige Hinweise:**

Für alle Hauttypen geeignet. Frei von Parabenen, Paraffinen, Silikonen und Mikroplastik. Reinigen Sie vor dem Auftragen der ProBioSkin<sup>Σ</sup>® Ihr Gesicht bitte gründlich mit unserem Produkt LipoHydro Cleansing Milk®.



**MADE IN GERMANY**  
PREMIUM QUALITY



# Pro BioSkin<sup>Σ</sup>®

**FACE CREAM**  
WITH MFT-PHYTO COMPLEX®

50 ml e

ProBioSkin<sup>Σ</sup>® is a spectacular face cream, that sets new standards in modern skin care. A balanced skin microbiome is supported with pre- and postbiotic active ingredients and the skin barrier is strengthened. In addition, the active ingredients of the tenderly melting, liposomal emulsion not only combat fine lines and wrinkles, but also improve the elasticity and texture of your skin. The transformative effect ensures a charismatic, captivating and vibrant radiance.

**Application:**

Please apply ProBioSkin<sup>Σ</sup>® in the morning and evening after cleansing with circular movements on the face.

**Important notes:**

Suitable for all skin types. Free from parabens, paraffins, silicones and microplastics. Please cleanse your face thoroughly with our product LipoHydro Cleansing Milk® before applying ProBioSkin<sup>Σ</sup>®.



Natura Vitalis BV  
Groeneweg 12,  
NL-6041 AX Roermond  
Phone: 0800-1 01 70 44  
[www.naturavitalis.de](http://www.naturavitalis.de)